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Beslutande ledamöter 
Juan-Tadeo Espitia (S) (Ordförande) 
Narcis Spahovic (L) (Vice ordförande) 
John Roslund (M) (Andre vice ordförande) 
William Spegel (S) 
Annika Löfstedt (S) 
Klara Holm (MP) 
Mats Krister Mattsson (M) 
Jonathan Rosenqvist (M) 
Monika Hansson (SD) 
Åke Gusérus Bengtsson (SD) 
Kristian Månsson (V) 
Pegah Paykar (S)  ersätter Amanda Johannesson (S) 
Miranda Fingal (V)  ersätter Ana Süssner Rubin (V) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Lena Åkesson Westerström (S) 
Vera Holm (MP) 
Lena Eva-Marie Hjalmarsson (M) 
Ahmad Marof Jaro (M) 
Hanna Tingberg (M) 
Inge Serler (SD) 
Lars Lindqvist (SD) 
 
Övriga närvarande 
Elena Zukauskaite (Avdelningschef hållbarhet och nämnd) 
Ghazal Delafrouz (Utredningssekreterare) 
Johan Aspelin (Utbildningschef gymnasieutbildning) 
Anneli Schwartz (Förvaltningsdirektör) 
Anna Jönsson (Nämndsekreterare) 
Åse Nilsson (Personalföreträdare) 
Filippa Mellbourn (Ekonomichef) 
Cecilia Ericsson (Utbildningschef gymnasieutbildning) 
Fredrik Björkman (Personalföreträdare) 
Drilon Iberdemaj (Enhetschef fysisk miljö) 
Hanna Boulter (HR-chef) 
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§ 5 Äskande av medel för kompetenslyft 2025 

GYVF-2024-6201 
 
Sammanfattning 
I Malmö stads budget 2025 har 78 mkr avsatts för kompetenslyft. Utifrån gymnasie-och 
vuxenutbildningsnämndens kompetensförsörjningsrapport 2023 samt löpande analyser av 
behov av kompetensutveckling har tre insatser identifierats för kompetenslyft av följande 
medarbetargrupper: yrkeslärare, yrkeslärare vård och omsorg, samt elevassistenter. 
Förvaltningen föreslår därmed gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden att äska medel för 
dessa insatser motsvarande 9,5 mnkr. 
 
Beslut 

1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
äskande av medel avseende kompetenslyft och översänder detsamma till 
kommunstyrelsen.  

   

Reservationer och särskilda yttranden 
Moderaterna inkommer med ett särskilt yttrande enligt separat bilaga. 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse GVN 2025-01-31 Äskande av medel för kompetenslyft 2025 
• Protokollsutdrag §6 GVNAU 2025-01-22 Äskande av medel för kompetenslyft 

2025 
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Särskilt yttrande 

GYVF-2024-6201 § 5 Äskande om medel för kompetenslyft 2025 

Utifrån den kompetensförsörjningsrapport som tagits fram av förvaltningen år 2023, samt interna 
analyser, har förvaltningen identifierat tre yrkesgrupper som är i behov av kompetenslyft. Det är 
yrkeslärare, yrkeslärare vård och omsorg och elevassistenter. Den moderata gruppen i gymnasie- 
och vuxenutbildningsnämnden delar uppfattningen om att vi behöver satsa på dessa 
medarbetargrupper och att det är viktigt att kompetensutveckling är en prioriterad fråga för 
nämnden. Dock ställer vi oss frågande till varför en del av dessa kompetenshöjande insatser inte 
kunde påbörjas redan under hösten. Vi moderater la i höstas fram ett liknande initiativärende i 
nämnden, där tanken var att förvaltningen skulle använda en del av 2024 års beräknade 
budgetöverskott till kompetenshöjande åtgärder för våra anställda. Minoritetsstyret tillsammans 
med Vänsterpartiet valde dock att rösta ner vårt förslag.  

Eftersom kompetensförsörjningsrapporten togs fram redan år 2023 tycker vi det är både olyckligt 
och märkligt att det inte på ett snabbt och smidigt sätt gick att ta fram förslag på 
medarbetargrupper som behövde kompetenshöjande åtgärder redan i höstas när vi la fram vårt 
initiativärende. Istället för att använda det överskott som vi hade i 2024 års budget till vårt 
förfogande valde styret att vänta med att skjuta till pengar och därmed fördröja insatserna. 

Att kompetensutveckla våra anställda, att ge studenter och Malmöbor högre kvalitet på sin 
utbildning och att ge elever som har särskilda behov det stöd som de behöver, borde INTE vara 
en politisk fråga.  

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden [2025-01-31] 
 

John Roslund 
Mats Mattsson 
Jonathan Rosenqvist 
 

Med instämmande av: 
Lena Eva-Marie Hjalmarsson 
Ahmad Marof Jaro 
Hanna Tingberg 
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